基督徒的殷勤
彼得後書1:1 - 11
引言 : “成長茁壯、開花結果” 的必要條件  
本論 :

(1) 殷勤是告訴自己去做  (箴 言6:6-8).
(2) 殷勤是告訴你自己現在就是時候  (箴 言6:9-11).
(3) 殷勤是告訴自己要完成任務  (箴 言12:27, 26:15).
(4) 殷勤是告訴自己沒有任何藉口  (箴 言22:13).
結論 : 
       讓我們豐豐富富的、得以進入我們主救主耶穌基督永遠的國。
分享和討論 

1. 你今日學到甚麼?

2. 追求靈命成長，四項中那一項你認為是最大的挑戰?為甚麼？
3. 追求靈命成長，四項中那一項是你決心要加強的?如何加強？
4. 我們如何彼此幫助作個殷勤的基督徒?

A Christian’s Diligence
II Peter 1:1 – 11
Introduction: What we need to “Grow Strong and Bloom to Bear Fruit”
Body:

I. Being diligent is telling yourself to do it (Proverbs 6:6-8).
II. Being diligent is telling yourself the time is now (Proverbs 6:9-11).
III. Being diligent is telling yourself to finish the job (Proverbs 12:27, 26:15).
IV. Being diligent is telling yourself there is no excuse (Proverbs 22:13).
Conclusion: 
Let’s receive a rich welcome into the eternal kingdom of our Lord and Savior Jesus Christ.
Sharing and Discussion 

1. What have you learned today?

2. In pursuing spiritual growth, which one of the above four items is the  

    biggest challenge for you? Why? 

3. Which item can you become stronger in? How?
4. How can we help each other to be a diligent Christians?
